
Zápis z 16. jednání Výboru pro dopravu 20. 5. 2021, začátek 19.00, konec 22.00 
Přítomní členové výboru: Lenka Hluší, Jan Wagner (vzdálené připojení), Petr Nýdrle, Marek Jukovič 
(usnášeníschopni) 
Omluveni: Martin Mach, Jiří Kazil, Tomáš Tenzer 
Hosté: Michal Biskup, občané ulice V Podskalí, Jan Macourek a Martin Raibr (Přezletice) 
 
Na jednání se probíraly následující body: 

1. Dopravní situace v Podskalí: 
Městská část nechala projekčně prověřit možnost legálních parkovacích stání v ulici V Podskalí a 
možnost řešení zákazu parkování jiných aut než rezidentů. Z projektu je zřejmé, že ulice je natolik 
úzká, že lze legálně vyznačit pouze 4 parkovací stání. Policie ČR ale odmítá osazení zákazové 
dopravní značky, která by dovolovala vjezd rezidentům a držitelům oprávnění vydaného městskou 
částí. Po komunikaci s přítomnými občany ulice bylo dohodnuto, že se pokusíme projednat s policí 
možnost zopakování zákazu zastavení a stání v nejexponovanější části u dětského hřiště (zopakování 
proto, že se jedná o obytnou zónu, kde se nesmí stát nikde mimo vyhrazená stání). Pokud se toto 
nepodaří, projednáme možnost změny obytné zóny na „zónu 30“.  
Kromě problematického vyjíždění z garáží a parkovacích stání obyvatel ulice vnímají také nebezpečí 
plynoucí z výjezdu dětí z mostů do ulice. Pokud by bylo možné odstranění jednoho z mostů, bylo by 
to také částečným řešením situace.  

2. Chodník v Rosické ulici: 
Ing. Raibr z Přezletic vypracoval studii chodníku vedoucího po západní straně ulice Rosické. 
Místostarosta Přezletic předběžně projednal možnost odkoupení části pozemku soukromého 
vlastníka. Výbor jednohlasně souhlasil s navrženým řešením a nyní budeme řešit další kroky, které by 
vedly k realizaci projektu. 

 


